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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена анализу системы стратегического планирования социально-экономического развития Санкт-Петербурга и разработке рекомендаций по ее совершенствованию. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение теоретических основ стратегического планирования социально-экономического развития региона, в том числе нормативно-правовой базы. 2. Анализ системы стратегического планирования социально-экономического развития региона на примере города федерального значения Санкт-Петербурга. 3. Выявление проблем в системе стратегического планирования социально-экономического развития на уровне города СПб. 4. Разработка рекомендаций по совершенствованию системы стратегического планирования социально-экономического развития СПб. Работа проведена на базе Администрации Калининского района Санкт-Петербурга, где собиралась значительная часть нормативно-правового и статистического материала. На основе собранного материала был проведен анализ системы стратегического планирования в СПб и выявлены проблемы. При выявлении проблем, а также возможностей развития системы стратегического планирования использовался метод SWOT-анализа. В результате были проанализированы стратегические документы и деятельность органов государственной власти Санкт-Петербурга в сфере стратегического планирования. На основании проведенного анализа системы стратегического планирования СПб были разработаны рекомендации по внедрению Стратегии пространственного развития и расширенной системы критериев оценки социально-экономической эффективности Государственных программ.
        

        
          This work is devoted to the analysis of the system of strategic planning of socio-economic development of St. Petersburg and the development of recommendations for its improvement. Tasks that were solved in the course of the study: 1. Study of the theoretical foundations of strategic planning of the socio-economic development of the region, including the regulatory framework. 2. Analysis of the system of strategic planning of socio-economic development of the region on the example of the federal city of St. Petersburg. 3. Identification of problems in the system of strategic planning of socio-economic development at the level of the city of St. Petersburg. 4. Development of recommendations for improving the system of strategic planning of socio-economic development of St. Petersburg. The work was carried out on the basis of the Administration of the Kalininsky District of St. Petersburg, where a significant part of the regulatory and statistical material was collected. Based on the collected material, the analysis of the strategic planning system in St. Petersburg was carried out and problems were identified. When identifying problems, as well as opportunities for the development of the strategic planning system, the method of SWOT analysis was used. As a result, the strategic documents and the activities of the state authorities of St. Petersburg in the field of strategic planning were analyzed. Based on the analysis of the strategic planning system of St. Petersburg, recommendations were developed for the implementation of the Spatial Development Strategy and an expanded system of criteria for evaluating the socio-economic effectiveness of State programs.
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